
Anteckningar från möte med styrgruppen för Ett enat Bohuslän 

 

Tid och plats: Kommunhuset, Kungälv, 2024-05-03 kl. 10.00 – 13.00 

 

Närvarande: Miguel Odhner, Martin Johansen, Pelle Olausson, Lars-Olof Lyrdal, Helena 

Henriksson, Linus Kron, Ann Haraldsson, Fredrik Lindén, Marie Linde  

 

• Miguel Odhner öppnar mötet  

 

• Anteckningar från förra mötet läggs till handlingarna. 

 

• Inspel från årsmötet gås igenom.  

 

Närmre samarbete mellan kommunerna 

Ebba Busch bjuds in till Bohuslän. Miguel skickar inbjudan. Ett alternativ är att börja på 

Marstrand och därefter åka till Klädesholmen för möte med fiskeindustrin. Därefter till 

Gåsevik på Skaftö för att visa ett naturreservat. Ett snabbare alternativ är Ljungskile och 

därefter Smögen. Under studiebesöket presenteras Ett enat Bohusläns arbete. Ytterligare 

frågor att lyfta är vindkraftens påverkan på fisket och behovet av pengar till naturreservat 

(som drogs in från Västkuststiftelsens budget).  

 

Stöd från VGR till Bohuslän 

Miguel kommer att träffa Madeleine Jonsson idag för att diskutera vidare kring en eventuell 

satsning på Bohuslän, motsvarande Det goda livet i Dalsland. 

 

Tydligare Bohuslän-profilering 

Bohuslän är nu tydligare profilerat på vastsverige.com och även i kampanjer på Instagram och 

Facebook. 

Det är viktigt att alla kommuner använder varumärket på samma sätt och samordnar sig med 

det Turistrådet gör. Turistrådet tar initiativ till ett möte kring varumärket Bohuslän med 

Kungälv som värd. Alla KSO och oppositionsråd och även kommunikationsansvariga i alla 

kommuner (både turism och övrig kommunikation). Mötet börjar med en inflygning kring hur 

Turistrådet arbetar med marknadsföring av Bohuslän och vad Turistrådet förväntar sig av 

kommunerna i ett samarbete. Därefter fortsätter politikerna med ett eget möte och 

tjänstepersonerna fortsätter med ett möte om hur vi arbetar med varumärket i praktiken och för 

ett samtal om hur vi kan göra det gemensamma marknadsföringsarbetet ännu bättre.  

 

Paddlingsleder 

Västkuststiftelsen tar vidare frågan tillsammans med Ingela Holgersson. 

 

Laddinfrastruktur 

Projektet GoLeif pågår redan. 

 

Husbilsturister 

Kommuner sätter upp ställplatser vilket innebär illojal konkurrens med campingplatserna. Det 

finns också ett problem med husbilsturister som ställer sig på platser där det stör 

lokalbefolkningen. Även dessa frågor skulle kunna lyftas i mötet då politikerna träffas. 

 

 

 

 



• Genomgång av insatsområden och vad som är på gång. 

 

• Hållbarhet – Strömstad och Tanum  

 

- Skyltar ”ta hand om ditt skräp” kan sättas upp. 

- Skräpdyk på gång i Tanum och Sotenäs 

- Tjörn har satt upp 11 påsholkar. 

- Fimpomater  

- Strandstädarkit och kommunikationskit finns att få för alla kommuner 

 

• Vandringsleder (Bohusleden och Kuststigen) – Västkuststiftelsen 

Ett stort projekt har blivit beviljat av Tillväxtverket. 2,1 miljoner till Bohuslän 

Strömstad – halvfärdigt vid Oljeberget – bra respons 

Tanum – Kuststigen kopplas ihop med Vitlycke 

Orust – Förbättringar på Flatön 

Lysekil – upprustning av märkning 

 

Utbildningar på gång kring märkning och underhåll av leder. Ny projektledare för 

vandring börjar i maj. 

  

• Västkustleden, cykelled genom Bohuslän - Västkuststiftelsen  

Ansökan för led Göteborg – Strömstad än inskickad till Trafikverket men med 

tanken att den märks upp till Tanumshede just nu. Det finns ett sätt att ta sig förbi 

problemområdet i Strömstad men det krävs att en markägare i Strömstad säger ja 

till en sträcka på 500 meter. Om detta löser sig återstår endast en järnvägsövergång 

i Tanum. I dagsläget finns ingen lösning för järnvägsövergången men dialog pågår 

med Trafikverket. 

 

• Mobilitet – Tjörn och Orust 

Ett försök med bussar till evenemang kommer att testas under sommaren. 

Orust håller på att ta fram en cykelkarta. 

Ann informerar om att en företagare har planer på att köra ett test med elbåt (30 

personer) för att köra båttrafik från Stenpiren en bit upp i Bohuslän. 

 

• Turistrådet – på gång 

• Kampanjer 

o Vandring 

o Cykel 

o Möt våren i skärgården 

o Musik i Västsverige 

o Trädgårdsupplevelser 

o Camping 

o Golf Sv, No 

o Naturupplevelser No, Dk 

o Livsnjutare No, Dk 

• Pressbesök och researrangörssamarbeten 

• Hållbarhetsrådgivning 

• Utbildningar 

o maj – filma med mobilen 

• Turistrådsdagen 14 november 



 

 

 

• Lokala turistorganisationer – på gång 

Södra Bohuslän häller på med en omorganisation.  

Södra Bohuslän trycker magasin. 

Södra Bohuslän har några evenemang på gång under den närmsta tiden: Träbåtsfestivalen, 

Sillens dag och Kungälvs stadsloppis. 

SM i friidrott kommer till Uddevalla. Uddevalla trycker inget magasin i år. 

 

• Rapport från företagen  

Bokningsläget framåt är bra för Lagunen men hittills i år har det inte varit så bra beläggning 

pga att det pågår färre byggprojekt än vanligt.  

Ulkeröds Gård upplever situationen på samma sätt. Stor minskning av privatpersoner men 

ganska mycket konferenser. Behöver skapa events som t.ex. gästspel av kockar för att dra 

mycket privatpersoner. 

 

• Datum för kommande möten 

Nästa möte med styrgruppen äger rum den 9 oktober kl. 14.30 – 16.30 i Kungälv.   

 

Gå gärna in på hemsidan där ni hittar information om Ett enat Bohuslän och anteckningar från möten 

https://www.vastsverige.com/ettenatbohuslan/ 

 

https://www.vastsverige.com/ettenatbohuslan/

